


-  - 2

21. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

22. Wnioski i zapytania Radnych. 

23. Zamknięcie  sesji. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych, 

− poinformował o powiększeniu się liczebności Rady Miasta Szczecinek o nowego radnego Zbigniewa 

Dymińskiego informując, Ŝe od 1 stycznia 2010r. do końca bieŜącej kadencji Rada Miasta Szczecinek  

z mocy prawa będzie liczyła 22 radnych; 

− odczytał obwieszczenie Komisarza Wyborczego w Koszalinie (które zostało załączone do niniejszego 

protokołu z sesji),  

− zaprosił nowego radnego na środek sali w celu uroczystego wręczenia mu przez Przewodniczącego Rady  

i jego Zastępców legitymacji radnego Rady Miasta Szczecinek, odznaki Miasta Szczecinek oraz publikacji 

„Poradnik radnego”, 

− po w/w uroczystym powitaniu nowego radnego poinformował zebranych o przyjęciu radnego Zbigniewa 

Dymińskiego na jego wniosek do Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, w związku z czym od tej pory 

Klub Radnych Platformy Obywatelskiej liczy 13 członków,  

− następnie poinformował radnych o przygotowaniu na bieŜącą sesję próby testującej system elektronicznego 

głosowania nad poszczególnymi uchwałami, 

− o krótkie zaprezentowanie w/w systemu poprosił przedstawiciela Firmy Projektowo-Usługowej Ar-Tel  

z Katowic.  

 

Po krótkiej prezentacji  w jaki sposób działa  system elektronicznego głosowania nad poszczególnymi uchwałami 

nastąpiło oficjalne otwarcie sesji Rady Miasta. 

 

Ad.1  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził wymagane kworum, otworzył sesję, proponując wprowadzenie do porządku obrad dwóch 

dodatkowych punktów, jako nowy pkt 4 :  „Wystąpienie Ministra Ochrony Środowiska”;  

− jako nowy pkt 21: projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto 

Szczecinek od Gminy Szczecinek prawa własności nieruchomości połoŜonych w Szczecinku,   

− w przypadku przyjęcia proponowanych zmian numeracja porządku obrad ulegnie odpowiedniej zmianie.                                                                                                                             

 

PowyŜsze propozycje zostały przez Radę Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” wprowadzone do porządku 

obrad, który po tej zmianie przedstawia się następująco (w głosowaniu wzięło udział 20 radnych obecnych na 

sali obrad):  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji. 

3. Wystąpienie Ministra Ochrony środowiska. 

4. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady 

Osiedla Pilska-Raciborki. 
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Stanisław Gawłowski Minister Ochrony Środowiska: 

− wyjaśnił, Ŝe jego wizyta w Szczecinku ma związek z realizacją projektu „Zintegrowana Gospodarka Wodno-

Ściekowa w Dorzeczu Parsęty”, 

− przypomniał zebranym zasady finansowania tego projektu, w tym pierwotny obowiązek posiadania własnych 

środków w kwocie 67,6 mln EURO przez gminy uczestniczące w tym projekcie, 

− poinformował, Ŝe Rząd, choć nie musiał tego robić, to jednak rozumiejąc trudne sytuacje gmin postanowił 

dofinansować dodatkowo ten projekt, 

− gdyby gminy takiej kwoty nie dołoŜyły, musiałyby zwrócić ok. 150 mln EURO, 

− drugą sprawą jest emisja zanieczyszczeń do powietrza, występująca w Szczecinku, 

− w mieście powstanie stała stacja monitoringu po to, by szukać źródeł emisji oraz by je likwidować, 

− na terenie Polski Ŝadnemu przedsiębiorcy nie wolno naruszać przepisów prawa dotyczących ochrony 

środowiska, 

− zostaną zastosowane wszelkie instrumenty prawne, aby to egzekwować.  

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− stwierdził, Ŝe z wielką przyjemnością wysłuchał informacji Ministra, zwłaszcza dotyczącej powstania  

w Szczecinku stacji stałego monitoringu jakości powietrza, 

− jak ta stacja miałaby wyglądać? 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zwrócił uwagę na podnoszoną wielokrotnie publicznie kwestię konieczności zintegrowanego pozwolenia dla 

spółek KRONO, 

− jakie działania zostaną podjęte  w tym kierunku? 

 

Stanisław Gawłowski Minister Ochrony Środowiska: 

− ustawa zobowiązująca do uzyskiwania pozwoleń zintegrowanych weszła w Ŝycie zbyt późno, a powinna być 

stosowana w Polsce juŜ z chwilą wejścia Polski do Unii Europejskiej, a nie dopiero od 2008r. 

− dlaczego ówczesny rząd tego nie realizował, nie wiadomo,  

− obecny rząd taką ustawę uchwalił, 

− jeśli chodzi o pozwolenie zintegrowane dla zakładów w Szczecinku, to zostały rozpoczęte stosowne 

działania, ale trzeba się ściśle trzymać przepisów prawa.  

 

Andrzej Sochaj radny: 

− od kiedy stacja mogłaby rozpocząć działalność? 

 

Roman Matuszak radny: 

− w ubiegłym roku został w Szczecinku przekroczony dopuszczalny poziom benzo(a)pirenu, 

− Marszałek Województwa przygotował program, w którym główny nacisk kładzie się na emisję ogólną  

a nie punktową, 

− program Marszałka Województwa mija się z faktami i ze źródłami, poniewaŜ według  SANEPID-u to emisja 

punktowa jest przyczyną zanieczyszczeń w Szczecinku, 
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− jakie w związku z tym  jest stanowisko Ministra Ochrony Środowiska? 

 

Stanisław Gawłowski Minister Ochrony Środowiska: 

− odnośnie budowy stacji monitoringu poprosił o udzielenie informacji  Prezesa WFOŚiGW, 

− w Szczecinku wymagane jest stałe monitorowanie powietrza, które wkrótce stanie się faktem. 

 

Jacek Chrzanowski Prezes Wojewódzkiego Funduszu Och rony Środowiska i Gospodarki Wodnej: 

− na terenie Województwa Zachodniopomorskiego funkcjonuje kilka takich stacji, w Szczecinie, Koszalinie  

i Gryfinie, 

− zanieczyszczenie powietrza w Szczecinku to nie tylko benzo(a)piren ale równieŜ inne substancje w tym np. 

aldehydy, tlenki siarki itp., 

− wyniki pomiarów będą dostępne w internecie po godzinie od dokonania pomiaru, 

− budowa stacji kosztuje ok. 800 tys. zł, 

− Zarząd i Rada Nadzorcza WFOŚiGW zdecydowała o przeznaczeniu na ten cel dotacji oraz o przeznaczeniu 

dotacji na budowę profesjonalnego laboratorium w Szczecinie,  

− w Polsce firmy otrzymują środki finansowe na inwestycje związane z ochroną środowiska, 

− firma KRONOSPAN teŜ moŜe się ubiegać o środki na taki cel, 

− musi ona dostosować swoją działalność do wymogów ochrony środowiska, 

− program naprawczy przygotowany przez Marszałka Województwa nie został jeszcze przez Sejmik 

Wojewódzki przyjęty, trwa jeszcze dyskusja nad jego treścią. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− podziękował gościom za przybycie i zabranie głosu. 

 

Po opuszczeniu sali obrad przez Ministra Ochrony Środowiska i Prezesa WFOŚiGW Przewodniczący Rady 

przystąpił do realizacji dalszego porządku obrad. 

 

Ad.4.   

Zbigniew Kalisz przedstawiciel Rady Osiedla Pilska- Raciborki. 

− w imieniu Rady Osiedla wniósł o zatwierdzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu, na którym znajduje się to osiedle, prosząc o uwzględnienie w tym planie moŜliwości 

wybudowania hospicjum, 

− wniósł o utworzenie  placu zabaw przy ul. Cisowej, 

− zwrócił uwagę na niebezpieczny wyjazd z ul. Dębowej na ul. Pilską, proponując jako jedno z moŜliwych 

rozwiązań urządzenie wyjazdu prawostronnego, 

− wniósł równieŜ o zalanie asfaltem głębokiej dziury w jezdni w w/w miejscu. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− poinformował, Ŝe kwestia moŜliwości budowy hospicjum na przedmiotowym terenie była poruszona na 

posiedzeniu Komisji przy opiniowaniu projektu uchwały w tej sprawie, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała proponowane zmiany. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uchwała w sprawie zmiany planu będzie przedmiotem dzisiejszych obrad, 

− jeśli chodzi o plac zabaw to w Szczecinku ze względu na brak środków Ŝaden nowy tego typu obiekt  

nie powstanie w tym roku, 

− jeśli chodzi o prawoskręt przy wyjeździe z ul. Dębowej na ul. Pilską to właściwym adresatem jest GDDKiA, 

− Miasto będzie jednak tę kwestię monitować. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Wojciech Knapik. Obecnych 21 radnych. 

 

Ad.5.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− miesiąc temu Rada Miasta przyjęła  budŜet  miasta na 2010r., 

− integralną częścią był plan finansowy dot. GFOŚ, 

− w uzasadnieniu obecnie proponowanej uchwały nie wyjaśniono, co się moŜe stać z zadaniami 

przewidzianymi w planie likwidowanego Funduszu, 

− czy w zmienianym budŜecie miasta te zadania się wykreśla i wprowadza nowe, a jeśli tak to dlaczego? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− proponowana zmiana jest spowodowana zmianą ustawy, 

− wszędzie w Polsce od 1 stycznia 2010r. zniknęły GFOŚ, które teraz wchodzą w skład budŜetów gmin, 

− budŜet miasta Szczecinek uchwalony został w 2009r. a zmiany weszły w Ŝycie dopiero w dniu 1.01.2010r., 

− uchwalając budŜet trzeba było opierać się na przepisach wówczas jeszcze obowiązujących, bo takie są 

wymogi prawne, 

− zadania w zmienionym budŜecie pozostaną takie same, jakie były przewidziane w planie GFOŚ. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− przypomniał i omówił wydatki i koszty GFOŚ. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLII/441/10 

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2010rok .  
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Ad.6.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zwrócił się do Skarbnika Miasta z prośbą o wyjaśnienie, czy proponowana uchwała wynika z zapisu 

zamieszczonego w uchwale budŜetowej, dotyczącego róŜnicy między wydatkami a przychodami, 

wynoszącej 12,5 mln zł? 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe chodzi o deficyt budŜetowy i przewidzianą moŜliwość łącznego zaciągnięcia kredytów w 2010r., 

− kredyty te zaciągnięte mają być na potrzeby wydatków inwestycyjnych, choć istnieje równieŜ moŜliwość 

przeznaczenia kredytów na wydatki bieŜące. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− Rada Miasta wyraziła zgodę na zaciągnięcie w 2010r. kredytu na kwotę 17 mln zł, obecnie proponuje się 

wzięcie kredytu  w kwocie 12 mln zł,  

− moŜliwość wzięcia  kredytu w wysokości 5 mln zł pozostawiając na później, poniewaŜ moŜe nie będzie 

więcej takiej potrzeby, 

− bez wzięcia kredytu w kwocie 12 mln zł realizować budŜet byłoby bardzo trudno. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo Ekonomicznej: 

− Komisja 3 glosami „za przy 1 głosie „przeciw” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− na sesji w dniu 21.12.2009r. Burmistrz mówił, Ŝe kredyt w kwocie 12 mln zł ma być przeznaczony na 

inwestycje, obecnie proponowana uchwała nic na ten temat nie wspomina, 

− to kredyt na pokrycie deficytu, czyli praktycznie na wszystko, co wiąŜe się z wydatkami Miasta, 

− w grudniu głosował za budŜetem, ale obecnej propozycji uchwały o takiej treści poprzeć nie moŜe. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− przypomniał, iŜ mówił o ogromnym zadłuŜaniu Miasta, ale problem ten nie wywołał wówczas 

zainteresowania radnych, 

− takie start na początku roku budŜetowego świadczy o tym, Ŝe stan finansów Miasta nie jest najlepszy, 

− będzie głosował przeciw podjęciu uchwały. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− nawiązał do uwag Skarbnika Miasta stwierdzając, Ŝe właśnie to miał na myśli 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Rada Miasta uchwaliła budŜet, w którym przewidziano wzięcie kredytu w łącznej kwocie 17 mln zł, 
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− obecnie proponuje się wzięcie 12 mln zł, 

− to, czy kredyt zostanie wzięty w styczniu, czy w środku roku, według zapisu w budŜecie, nie ma  róŜnicy, 

− 12 mln zł jest potrzebne na realizację zaplanowanych zadań. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− to, Ŝe Miasto zaciąga kredyt w styczniu jest zrozumiałe i zgodne z uchwałą budŜetową, 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jeśli część inwestycji nie będzie realizowanych, to o tyle zostanie zmniejszony kredyt, chyba Ŝe dochody 

będą jeszcze mniejsze od przewidywanych. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− proponowana uchwała przewiduje moŜliwość wzięcia jednego kredytu w wysokości 12 mln zł, zamiast kilku 

mniejszych, co jest tańszym rozwiązaniem, 

− poza tym kredyt ten będzie pobierany w transzach w chwili, gdy będą wymagane płatności za prowadzone 

przez Miasto inwestycje, 

− zapis mówi, Ŝe  kredytu nie  wykorzystanego do końca roku nie trzeba będzie zaciągać. 

 

Roman Matuszak radny: 

− róŜnica między tak skonstruowaną uchwałą a uchwałą przewidująca kredyt na konkretne cele inwestycyjne 

jest zasadnicza, 

− Miasto jak widać chce mieć dowolność  na co wydać środki pochodzące z tego kredytu, oczywiście   

w ramach uchwalonego budŜetu. 

 

Grzegorz Kolomycki Skarbnik Miasta: 

− kredyt moŜna byłoby zaciągnąć na poszczególne wydatki inwestycyjne, ale na początku roku trudno znać 

wartości poszczególnych inwestycji, zaplanowanych do realizacji w 2010r. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− chodzi o kredyt na realizację budŜetu bez wskazywania konkretnych inwestycji. 

 

Grzegorz Kolomycki Skarbnik Miasta: 

− sytuacja Miasta jest stabilna, 

− wydatki są realizowane, 

− przekazywane są dotacje. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania.  
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła: 

uchwał ę nr XLII/442/10  

w sprawie zaci ągni ęcia długoterminowego kredytu. 

Ad.7.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− to przypadek incydentalny, 

− poza tym Powiat umorzył nowym mieszkańcom Szczecinka opłaty za wymianę prawa jazdy, dowodów 

rejestracyjnych pojazdów itp., 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Roman Matuszak radny: 

− streścił przebieg postępowania administracyjnego dotyczącego omawianej sprawy, 

− wyraził wątpliwość, czy propozycja umorzenia kary jest słuszna, poniewaŜ nie wiadomo, jak to zostanie 

wykorzystane w przyszłości przez innych. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− w uzasadnieniu projektu uchwały brakuje wskazania terminu, kiedy wycięto drzewa. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− Klub podjął starania o dokładne wyjaśnienie sprawy, 

− nastąpiła administracyjna pomyłka urzędnika w Starostwie, ale trudno za to karać Starostwo tak wysoką 

kara pienięŜną, 

− konieczność i potrzeba wycięcia dwóch drzew była oczywista i widomo było, Ŝe Starostwo otrzyma na to 

zgodę, drzewa zostały natomiast wycięte  zanim takiej zgody formalnie udzielono, 

− Klub będzie głosował za podjęciem uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe Starosta wystąpił do Miasta o zgodę na wycinkę 6 drzew, 

− na wycięcie 4 drzew zgoda została udzielona, w stosunku do dwóch pozostałych Miasto zaŜądało 

uzupełnienia dokumentacji obiecując, Ŝe po jej uzupełnieniu zgoda zostanie równieŜ udzielona, 

− przez pomyłkę wycięto od razu wszystkie drzewa a wymaganą dokumentację uzupełniono juŜ po tej 

wycince, 

− nie było w tym Ŝadnej złej woli, poniewaŜ nie budziło niczyich wątpliwości, Ŝe wszystkie wskazane drzewa 

muszą być wycięte, 
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− porównał przykłady z prawa budowlanego, gdzie w jednym przypadku wybudowanie domu jednorodzinnego 

odbyłoby się bez uzyskania wymaganego pozwolenia, a w drugim przypadku inwestor miałby pozwolenie, 

ale budowę rozpocząłby przed jego uprawomocnieniem się, poniewaŜ błędnie wyliczył ten termin, 

− pierwszy przykład byłby oczywistą samowolą budowlaną, ale karanie inwestora w  drugim przypadku byłoby 

juŜ nielogiczne. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− wyraŜenie zgody na umorzenie kary w omawianym przypadku w Ŝaden sposób nie jest tworzeniem Ŝadnego 

precedensu, poniewaŜ od początku nie było wątpliwości, Ŝe drzewa musza być wycięte, 

− jako leśnik równieŜ popiera proponowaną uchwałę,  przepisy prawa nakładają na organ administracji 

obowiązek naliczenia kary pienięŜnej, ale przewidują teŜ moŜliwość umorzenia tej kary przez Radę Miasta, 

− w kaŜdym innym przypadku wycięcia drzew w wyniku złej woli konsekwencje powinny być wyciągane 

stanowczo. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− nie zgodził się z Burmistrzem, Ŝe jakikolwiek przypadek wyciągnięcia konsekwencji za naruszenie przepisów 

prawa moŜe zostać uznany za działanie nielogiczne, 

− takie stwierdzenie uwaŜa za szokujące i się z nim nie zgadza. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe nie kwestionował faktu, iŜ w omawianej sprawie przepisy prawa zostały naruszone,  

− zresztą dlatego została nałoŜona przedmiotowa kara, 

− chodzi jednak o to, Ŝe istnieją uzasadnione podstawy do umorzenia tej kary. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła: 

uchwał ę nr XLII/443/10  
w sprawie wyra Ŝenia zgody na umorzenie Powiatowi Szczecineckiemu k ary pieni ęŜnej  

za usuni ęcie drzew bez zezwolenia. 
 

Ad.8.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisja Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Janusz Rautszko radny:  

− zapytał, które z pierwotnych stawek opłat nie były zmienione od 1997r. 
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− oraz od kiedy obowiązują stawki, które mają być zmieniane? 

 

ElŜbieta Mucha Dyrektor Wydz. F: 

− uchwała poprzednia została podjęta w 1997r. a zmieniona w 2001r., 

− Ŝadna z poprzednich stawek nie jest kontynuowana w proponowanej uchwale. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− Komisja równieŜ przeciwna jest powstawaniu tzw. dzikich targowisk, szpecących wygląd miasta, 

− a podwyŜszone stawki opłat targowych w takich miejscach mogą temu skutecznie zapobiegać. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− przypomniał, Ŝe juŜ wcześniej mówił, Ŝe budŜet miasta  na 2010r. zaskakuje fiskalizmem, 

− proponowana uchwała jest tego przykładem, 

− gdyby tak wysokie stawki opłaty targowej dotyczyły tylko przypadków incydentalnych, moŜna byłoby to 

zaakceptować,  

− jednak dla sporej grupy ludzi taki handel stanowi podstawowe źródło utrzymania rodziny, 

− przy proponowanych stawkach roczna opłata moŜe wynieść nawet ponad 16 tys. zł,  

− czyli miesięcznie ok. 1.300zł, 

− jeśli do tego dodać podatki i ubezpieczenia to koszty takiej działalności są ogromne, 

− Miasto gwałtowanie szuka dodatkowych źródeł dochodów a opłata targowa i tak w znacznej części pójdzie 

do Darzboru, 

− podwyŜka opłat o 600% jest nieuzasadniona. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− radny Andrzej Bratkowski podszedł do problemu matematycznie, ale jednak wybiórczo, 

− stawki od 1997r. nie były zasadniczo zmienione,  

− inflacja w tym okresie wyniosła znacznie więcej, dlatego nowe stawki nie są wygórowane, 

− to nie jest fiskalizm, poniewaŜ dochody z podatków i opłat lokalnych były i będą źródłem finansowania 

Miasta, 

− to, Ŝe wpływy z tego tytułu stanowić będą dofinansowanie działalności klubu sportowego, to dobre 

rozwiązanie. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zgodził się ze stanowiskiem radnego Janusza Rautszko, 

− Miasto wyznaczyło tereny przeznaczone na targowiska,  

− jeśli ktoś chce handlować w innych miejscach to musi się liczyć z koniecznością ponoszenia większych 

opłat, 

− za namiot ustawiony na targowisku opłata dzienna wynosić będzie 24 zł, to nie duŜa stawka. 
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Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− mieszkańcy wiedzieli, ze taka uchwała będzie podejmowana na sesji Rady Miasta, ale nikt nie zgłosił 

Ŝadnych protestów,  

− w proponowanej uchwale nie ma zakazu handlowania, poza tym przewidziana jest zgoda Burmistrza na 

handel poza miejscami wyznaczonymi. 

 

Obrady opuścił radny Roman Matuszak usprawiedliwiając swoje wyjście u Przewodniczącego Rady Miasta.  

Na sali obrad pozostało 20 radnych. 

 

Andrzej Schaj radny: 

− zapytał, jakie są przewidywane wpływy do budŜetu z tytułu pobierania opłat targowych?. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− dotychczas obowiązująca uchwała była bardzo rozbudowana, a prawo powinno być proste i ujednolicone, 

− ci, którzy handlują poza miejscami wyznaczonymi, teŜ w wielu przypadkach zajmują się handlem zawodowo, 

− jeśli natomiast np. ktoś z osób handlujących truskawkami zwróci się o zgodę na handel w innym miejscu niŜ 

targowisko, to taką zgodę moŜe otrzymać, 

− targowisko przy ul. Cieślaka czynne jest tylko dwa razy w tygodniu, a truskawki, aby nie uległy zepsuciu 

muszą być sprzedane jak najszybciej. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe poza opłatą targową uchwaloną przez Radę Miasta kaŜdy handlujący na targowisku musi 

dodatkowo uiścić opłatę dla prowadzącego targowisko,  

− to razem wysokie koszty miesięczne tego typu działalności, 

− a chodzi przecieŜ nie o milionerów, ale o ludzi zarabiających na Ŝycie, 

− takie działania to fiskalizm Miasta i się z tym nie zgadza. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie zgodził się, Ŝe jest to fiskalizm Miasta, 

− nie wiadomo przecieŜ jakie będą rzeczywiste wpływy z tytułu tych opłat, 

− większość z tych wpływów faktycznie trafi do Klubu Darzbór, 

− nie jest to więc łatanie dziury w budŜecie Miasta. 

 

ElŜbieta Mucha Dyrektor Wydz. F: 

− wpływy z tytułu opłat targowych to kwota ok.75 tys. zł, 

− trudno jednak przewidzieć jak to będzie się przedstawiało w tym roku. 

 

Andrzej Scohaj radny: 

− zgłosił wniosek formalny, aby w § 1.1 pkt 3) proponowanej uchwały wprowadzić poprawkę, Ŝe  od sprzedaŜy 

z samochodu, przyczepy o ładowności do 1 tony włącznie pozostała stawka wynosić będzie 12,00 zł,  

a powyŜej 1 tony  – aby była to stawka 20,00 zł. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe to rozsądna propozycja i jest gotów zgłosić ją jako autopoprawkę do projektu uchwały. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− to zasadne rozróŜnienie, 

− Klub poprze tę poprawkę. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad przyjęciem poprawki zaproponowanej przez radnego Andrzeja Sochaja, 

zgłoszonej jako autopoprawka przez Burmistrza Miasta. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

przyjęła poprawkę zaproponowaną przez radnego Andrzeja Sochaja, zgłoszoną przez Burmistrza Miasta jako 

autopoprawka. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła: 

uchwał ę Nr XLII/444/10  

w sprawie wysoko ści stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

Ad.9.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił w ramach autopoprawki o uwzględnienie sprostowania w treści uzasadnienia projektu uchwały, 

− w zdaniu „Główną przyczyną takiego stanu rzeczy jest wzrost kosztów eksploatacyjnych: paliwa i jego 

pochodnych…”, wykreślenie zapisu „paliwa i jego pochodnych”. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Klubu Radnych Szczecineckiej Wspólnoty Samorz ądowej oraz Prawa  

i Sprawiedliwo ści: 

− proponowana uchwała przewidująca podwyŜkę cen biletów autobusowych nie jest spójna z przyjętą polityką 

Miasta, 

− koszty komunikacji miejskiej nigdy się nie zbilansują z dochodami ze sprzedaŜy biletów, poniewaŜ jest to 

niemoŜliwe, 

− rodzi się więc pytanie, czy obciąŜyć tylko tych, którzy jeŜdŜą autobusami miejskimi, czy budŜet miasta, czyli 

wszystkich? 

− naleŜy na to spojrzeć z kilku punktów widzenia, 

− z punktu widzenia Spółki cena nie zmieniała się od kilku lat, 
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− z punktu widzenia pasaŜerów po podwyŜce wybór komunikacji miejskiej zamiast taksówki moŜe być na 

granicy opłacalności, przy kilku osobach ,jednokrotny przejazd będzie juŜ nieopłacalny, 

− z punktu widzenia Miasta podwyŜka cen biletów jest niespójna z polityką realizowaną w Programie CIVITAS,  

− załoŜeniem tego Programu jest zachęcenie mieszkańców Szczecinka do korzystania z komunikacji 

zbiorowej, 

− zatem podwyŜka biletów stanowi karę dla korzystających z komunikacji zbiorowej i oznacza karę za to 

jeŜdŜą autobusami, oraz Ŝe dzięki nim w/w Program jest realizowany, 

− w tym roku ma być przeprowadzana szeroka kampania upowszechniająca i zachęcająca do korzystania  

z komunikacji miejskiej, 

− skoro Miasto chce zmniejszyć natęŜenie ruchu pojazdów, to nie tylko pasaŜerowie autobusów, ale wszyscy 

mieszkańcy powinni ponieść tego koszty, 

− w innych miastach, gdzie realizowany jest Program CIVITAS komunikacja miejska obsługiwana jest przez 

przedsiębiorstwa prywatne, ale miasta te dopłacają ze swoich budŜetów  do cen biletów, 

− w takiej formie Klub Radnych nie moŜe poprzeć tej uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja miała podobne wątpliwości, 

− jeśli jednak Rada Miasta nie pomoŜe komunikacji miejskiej w funkcjonowaniu, to moŜe nadejść czas, gdy 

Spółce zabraknie pieniędzy na utrzymanie autobusów, 

− 20 groszy podwyŜki nie powinno stanowić duŜej róŜnicy, choć najbiedniejsi mogą na to spojrzeć inaczej, 

− Komisja 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zgodził się z wystąpieniem radnego Janusza Rautszko, 

− chodzi przecieŜ o to, aby jak największa liczba pasaŜerów korzystała z komunikacji miejskiej, 

− dla posiadaczy samochodów przejazd autobusem będzie nieopłacalny, 

− będzie głosował przeciw uchwale. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− przedstawił wyliczenie matematyczne, z którego wynika Ŝe bilet sieciowy na wszystkie linie, we wszystkie 

dni miesiąca, na terenie całego miasta miesięcznie wyniesie tylko 81zł, 

− oznacza to, Ŝe korzystanie z komunikacji miejskiej mimo podwyŜki będzie opłacalne, 

− z kolei zapłacenie 2,40zł za przejazd sporadyczny teŜ nie jest stawką wygórowaną. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− wyraził słowa uznania dla działalności Spółki, uwaŜając ją za jedno z lepszych tego typu przedsiębiorstw  

w Polsce, 

− zwrócił jednak uwagę, Ŝe największy przychód Spółki z tytułu sprzedaŜy biletów autobusowych dotyczy  

nie biletów miesięcznych, ale jednorazowych, 

− a to oznacza, Ŝe najczęściej mieszkańcy korzystają z przejazdów jednorazowych, 

− w innych miastach o podobnej wielkości bilety jednorazowe kosztują 2,00zł do 2,20zł, 
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− cena 2,40zł  oznaczać będzie jedną z najwyŜszych, w kategorii miast wielkości Szczecinka. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− Klub analizował poruszany problem, 

− w związku z realizacją Programu CIVITAS Spółka przygotowuje się do zakupu nowych autobusów, które 

powinny być tańsze w eksploatacji, 

− Klub będzie głosował za podjęciem uchwały. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− poprosił o informację, ilu ludzi wykupuje autobusowe bilety miesięczne, oraz o informację ile w 2009r. 

wyniósł bilans białej floty? 

 

Romuald Szkił ądź Dyrektor Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Szczec inku: 

− biała flota w 2009r. kosztowała Spółkę  ok.300 tys. zł, 

− przychody białej floty wyniosły ok. 73 tys. zł, 

− udział sprzedawanych biletów miesięcznych w ogólnej sprzedaŜy biletów wynosi ok.30%. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Ŝegluga nie ma wpływu na ceny biletów autobusowych, 

− Miasto dąŜy do tego, aby podstawowym środkiem transportu w Szczecinku była komunikacja miejska, 

− do tego potrzebny jest odpowiedni tabor, który Spółka zamierza stopniowo uzupełniać, 

− w budŜecie nie ma środków na dopłaty do Spółki. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− stwierdził, Ŝe zamiar odnowienia taboru autobusowego to słuszna zmiana systemowa, 

− zgodził się z argumentami Burmistrza. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za” , przy 2 głosach „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła: 

uchwał ę nr XLII/445/10 
w sprawie zmiany cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. 

 

O godz.11:55 Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę w obradach do godz.12:30. Obrady zostały 

wznowione o godz.12:30. Po przerwie na sesję powrócił radny Roman Matuszak. Obecnych 21 radnych. 

 

Ad.10.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i turystyki: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr XLII/446/10  
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dl a przedszkoli i szkół , dla których Miasto Szczecin ek nie 

jest organem prowadz ącym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowo ści ich wykorzystania. 
 

Ad.11.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i turystyki: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr XLII/447/10  
w sprawie zmiany uchwały w sprawie planu sieci publ icznych szkół podstawowych w Szczecinku  

oraz granic ich obwodów. 
 

Ad.12.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i turystyki: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr XLII/448/10  
w sprawie zmiany uchwały w sprawie planu sieci publ icznych gimnazjów w Szczecinku  

oraz granic ich obwodów. 
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Ad.13.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr XLII/449/10  
w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagos podarowania przestrzennego  

terenu „PILSKA” w Szczecinku. 
 

Ad.14.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr XLII/450/10 
zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru  „Koszali ńska-1”  w Szczecinku. 
 

Ad.15.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr XLII/451/10  
w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

 



-  - 18 

Ad.16.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr XLII/452/10 
w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści stanowi ących własno ść  

Miasta Szczecinek. 
 

Ad.17.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr XLII/453/10 
w sprawie zwolnienia z obowi ązku wydzier Ŝawienia nieruchomo ści w drodze przetargu. 

 

Po glosowaniu salę obrad opuścił radny Jerzy Kania. Na sesji pozostało 20 radnych. 

 

Ad.18.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr XLII/454/10  
w sprawie zmiany Statutu Miasta Szczecinek.  
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Ad.19.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr XLII/455/10  
w sprawie Regulaminu Stra Ŝy Miejskiej w Szczecinku. 

 

Ad.20.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał treść proponowanej uchwały, 

− otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja przygotowała  projekt uchwały i rekomenduje Radzie Miasta jej podjęcie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− skarga dotyczyła tego, Ŝe MOPS nie zareagował w odpowiednim czasie na decyzję SKO i zwlekał  

z wypłaceniem pieniędzy, 

− a to oznacza, Ŝe w tej części skarga jest zasadna. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− przeanalizował treść skargi oraz uwagi p. Dyrektor MOPS i uwaŜa, Ŝe treść proponowanej uchwały jest 

prawidłowa, 

− skargi dotyczyły dwóch wątków: jeden dot. zmniejszenia zasiłku okresowego w związku z przyznaniem  

w tym czasie zasiłku celowego, 

− SKO uchyliło decyzję MOPS, ale nie dopatrzyło się w tej decyzji błędów formalnych, 

− drugi zarzut dotyczył braku postanowienia Dyrektora MOPS, odnośnie wskazanie terminu, kiedy skarŜącej 

zostanie zwrócona niewypłacona kwota, 

− nie ma jednak Ŝadnych podstaw prawnych przewidujących wydanie tego typu postanowienia, po prostu 

MOPS musi wypłacić zaległą kwotę zasiłku.  

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował za wyjaśnienia, uznając je za wystarczające. 
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Janusz Rautszko radny: 

− ma podobne zdanie na ten temat, 

− niezaleŜnie jednak od tego, czy konsultacje w mieście się odbędą czy nie, Wójt i tak ma prawo 

przeprowadzić całą procedurę. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− choć jest przeciwny ponownym konsultacjom uwaŜa, Ŝe Przewodniczący Rady Miasta powinien zapytać  

o zdanie wszystkich radnych. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgadzają się z jego stanowiskiem, Ŝe Rada Miasta nie powinna 

podejmować w w/w kwestii Ŝadnej uchwały? 

− brak sprzeciwu oznaczać będzie akceptację tego stanowiska. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił sprzeciwu, akceptując tym samym stanowisko Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Ad. 24. Wnioski i zapytania radnych.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił radnych o zgłaszanie pytań i wniosków. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− poprosił o doręczenie radnym tekstu uchwalonego budŜetu miasta na 2010r. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− przy ul. Mierosławskiego znajduje się przystanek autobusowy komunikacji miejskiej, jadąc w stronę  

ul. Koszalińskiej, z praktycznie mało wykorzystywaną wiatą, 

− przy ul. Szczecińskiej, jadąc w stronę miasta, znajduje się przystanek autobusowy, gdzie taka wiata bardziej 

byłaby przydatna, 

− czy jest moŜliwe przeniesienie wiaty z ul. Mierosławskiego na ul. Szczecińską ? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− sprawa zostanie rozeznana wspólnie z Dyrektorem Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Szczecinku, 

− jeśli te uwagi są słuszne, to wiata zostanie przeniesiona, 

− jeśli jednak Dyrektor Spółki uzna, Ŝe wiata powinna zostać przy ul. Mierosławskiego, to wiata tam 

pozostanie. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− czy zostały juŜ podjęte decyzje w sprawie składowiska odpadów w Jeziorkach i w sprawie spalarni odpadów 

w Koszalinie? 

− kiedy StraŜ Miejska zostanie przeniesiona do nowego obiektu? 

− jaki jest obecny stan lokali socjalnych po roku ich uŜytkowania? 
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− poprosił o przygotowanie po feriach sprawozdania z tego, jak one przebiegały w Szczecinku. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− nie ma jeszcze decyzji dotyczących składowiska odpadów w Jeziorkach ani spalarni odpadów w Koszalinie, 

− Miasto czeka na kolejne oferty dot. segregacji odpadów komunalnych od innych firm, 

− stan lokali socjalnych jest sprawdzany na bieŜąco, 

− przeprowadzane są przeglądy techniczne, 

− szczegółowych informacji moŜna uzyskać u Prezesa ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku, 

− odnośnie nowego obiektu dla StraŜy Miejskiej to trwają prace projektowe, w tym roku planowane jest 

uzyskanie pozwolenia na budowę i rozpoczęcie inwestycji. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił Prezesa ZGM TBS Sp. z o.o. o przygotowanie na piśmie informacji dotyczącej stanu lokali 

socjalnych, o które pytał radny Andrzej Sochaj. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

− poinformował o utworzeniu przez Szkołę przy ul. Klasztornej  lodowiska do bezpłatnego korzystania przez 

mieszkańców Szczecinka, zapraszając chętnych do zabawy na tym lodowisku, 

− za pomoc w utworzeniu lodowiska podziękował Dyrektorowi OSiR. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał radnym o przygotowywaniu dla nich strojów historycznych na uroczystą sesję z okazji 700-lecia 

miasta, 

− poprosił o 100%-ową frekwencję na  następnej sesji, poniewaŜ przewidywana jest przymiarka 

projektowanych strojów, 

− koszt takiego stroju przypadający na kaŜdego z radnych wyniesie po ok.600zł.  

 

Ad. 25.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 14:30 zamknął XLII sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

 

Dariusz Krupski                    Wiesław Suchowiejko 


